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اخبار 2

خراسان جنوبی 62 سال پیش         
 در روزنامه

جشن مرگ تریاک

روزنامه خراسان در شماره 2414 به تاریخ 16 آبان 1336 در مطلبی در 
صفحه پنج آورده است: بمناسبت روز مرگ تریاک جلسه ای با حضور کلیه 
روسا ادارات دولتی و معاریف و محترمین شهر فردوس در فرمانداری تشکیل 
و نسبت باهمیت مبارزه با فساد تریاک و منع کشت خشخاش از طرف آقایان 
فقره  سه  دو  ضمنا  گردید.  ایــراد  مفصلی  شرح  بهداری  رئیس  و  فرماندار 
مامورین  و  شهربانی  بوسیله  که  شیره  و  تریاک  استعمال  ادوات  و  اسباب 

مربوطه کشف شده بود سوخته و معدوم گردید.

ستون حرف مردم 
روزنامه خراسان جنوبی 

انعکاس دهنده صادق نظرها، 
انتقادها و مشکلات شماست.

حرف مردم 

ــر: نماب
056 32448054  

پیامک:
2 0 0 0 9 9 9   

ــن: تلف
056 32448050

 واحدهای تولیدی متعددی در شهرک صنعتی  ●
بیرجند به دلیل مشکلات بیمه و مالیات یا تعطیل 
شده است یا با حداقل ظرفیت کار می کند. امید 
که جلسات و بازدیدهای مسئولان از این واحدها 

و شنیدن حرف صنعت گران مفید واقع می شد.
 وضعیت جاده آیسک - دوحصاران سرایان  ●

نامطلوب و عرض آن کم است و در مواردی، تکه های 
آسفالت از جاده جدا شده است  و دست اندازهای 
خطرناکی وجود دارد به طوری که می تواند سبب 
ترکیدن و خرابی لاستیک و کمک و حتی منحرف 
شدن خودرو شود. مسئولان قبل از این که حادثه 

ای اتفاق بیفتد فکری کنند .
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پیگیری حرف مردم

اقدامات کیفی سازی آب طبس

»چند روزی است طعم و مزه آب لوله کشی منازل 
رسیدگی  مسئولان  اســت،  کــرده  تغییر  طبس 
کنند«. این پیام 13 مهر در ستون حرف مردم درج 
شد. روابط عمومی شرکت آبفای استان در پاسخ 
تغییرات  پاییز،  فصل  شروع  با  معمولا  کرد  اعلام 
کیفی در منابع آب سطحی سدها اتفاق می افتد 
که ناشی از لایه ای شدن و وارونگی آب مخزن سد 
است. در این پدیده لایه های زیرین که در شرایط 
بی هوازی دارای طعم و بوی متفاوتی است، آبگیر 
می شود و به تصفیه خانه انتقال می یابد و با این 
برداری  بهره  مدار  در  خانه  تصفیه  واحدهای  که 
کند  می  ایجاد  آب  خواص  در  تغییراتی  دارد  قرار 
اما هیچ مشکل کیفی و بهداشتی وجود ندارد. به 
به  هوادهی  تاسیسات  بو  اثرهای  کاهش  منظور 
نسبی  بهبود  سبب  که  اضافه  خانه  تصفیه  فرایند 
کیفیت آب شده است و همچنین اقداماتی برای 
در  تکمیلی  تصفیه  برای  فعال  کربن  واحد  ایجاد 
دستورکار است که در طرح بلند مدت نیز مطالعات 
ایجاد تاسیسات برداشت آب از لایه های بالای سد 
در حال انجام است. با توجه به این که این پدیده، 
موقتی است میزان برداشت آب از سد به حداقل 
نیاز آبی کاهش یافته و استحصال آب چاه ها برای 
مصارف بهداشتی جایگزین شده است. افزون  بر 
این شبکه آب شیرین و شرب از طریق ایستگاه های 
طریق  از  مطلوب  کیفیت  با  شهر  داخل  برداشت 

140 ایستگاه در دسترس شهروندان قرار دارد.

رئیس کل دادگستری:

حافظ هم از مشکلات صنایع استان خبر دارد

انصاری - »حتی خواجه حافظ شیرازی از مشکلات صنایع استان با خبر است«. 
جمله ای که رئیس کل دادگستری استان در پاسخ به درخواست رئیس سازمان 
صمت از خبرنگاران مبنی بر درج نشدن نام یک واحد تولیدی اعلام کرد که مشکلات 
آن بررسی شد. به گزارش خبرنگار ما روز گذشته در کمیته اقتصاد مقاومتی و حمایت 
از سرمایه گذاری و امنیت اقتصادی استان که به دعوت رئیس کل دادگستری برگزار 
شد، مشکل یکی از واحدهای تولیدی استان مورد بحث و بررسی قرار گرفت. 
حجت الاسلام والمسلمین »حمیدی« گفت: یکی از اولویت های کاری ما بازدید از 
واحدهای تولیدی مرکز استان و شهرستان هاست و واحدهایی که مشکل دارد در 
حال رصد است تا اگر تعطیل شده باشد مجدد به چرخه تولید برگردد. وی افزود: در 
قوه قضاییه، احکام قضایی منجر به پلمب یا توقیف واحدهای تولیدی، ممنوع شده 
است.  وی، هنگامی که رئیس سازمان صمت از خبرنگاران خواست که مشکلات این 
واحد تولیدی را بدون ذکر نام منتشر کنند چون به صلاح نیست، واکنش نشان داد و 
از اطلاع رسانی خبرنگاران درباره پیگیری مشکلات واحدهای تولیدی تشکر و اظهار 
کرد: حتی خواجه حافظ شیرازی از این مشکلات با خبر است و باید این مشکلات با 
ذکر نام گفته شود.»عابدی« معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار هم گفت: رفع 
مشکلات واحدهای تولیدی به معنای پرداخت نشدن مطالبات دستگاه هایی چون 
مالیات، تامین اجتماعی و بانک ها نیست بلکه باید با برنامه ریزی دقیق، شرایطی 

را فراهم کرد که هر واحد تولیدی در کنار فعالیت بتواند مطالبات خود را بپردازد.

نماینده ولی فقیه: دست ارتشیان را باید بوسید
عدالت  الگوی  ایران،  اسلامی  جمهوری  ارتش 
خواهانه ارتش های جهان است بنابراین باید دست 
نماینده  بوسید.  را  کشورمان  ارتشیان  بازوی  و 
ولی فقیه در استان، روز گذشته در دیدار با رئیس 
بازرسی نیروی زمینی ارتش گفت: اربعین حسینی، 
تابلوی بین المللی در عدالت خواهی و مقاومت در 

مقابل ظلم بین المللی است و امیدواریم که مقدمه 
ای برای ظهور حضرت مهدی )عج( باشد. به گزارش 
دفتر نماینده ولی فقیه، حجت الاسلام والمسلمین 
الملل  بین  سطح  در  استکبار،  افزود:  »عبادی« 
شکست خورده است به گونه ای که کارشناسان 
خودشان می گویند که رهبری هوشمند جمهوری 

اسلامی ایران، استکبار را به شکست در سطح بین 
الملل و منطقه وادار کرده است.وی با اشاره به این 
که طی یک سال اخیر، معادلات جهان تغییر پیدا 
کرده است، افزود: امروز ارتش رژیم صهیونیستی با 
یک سخن سید حسن نصرا...، مرزهایش را رها و به 

جای خود آدمک نصب می کند.

ضعف هندبال استان در بخش بانوان

زهرا قربانی - جایگاه سیزدهم  خراسان جنوبی در میان استان ها نتیجه تلاش 
مجموعه هیئت هندبال در این سال هاست و فقط در بخش بانوان از غافله عقب 
افتاده است  که باید در این باره هم برنامه ریزی های بیشتری انجام شود. »پاکدل« 
رئیس فدراسیون هندبال در مجمع انتخاب رئیس هیئت هندبال استان، گفت: 
خراسان جنوبی از استان های پیشگام در هندبال است که سال ها به صورت 
حرفه ای و باشگاهی در این رشته حضور دارد. به گزارش خبرنگار ما این مجمع با 
حضور 14 نفر از اعضا برگزار شد که با انصراف یکی از کاندیداها، در پایان، مجتبی 

شریعتی فر با کسب  بیشترین  آرا به مدت چهار سال دیگر در این جایگاه ابقا شد.

جلسه ستاد امور جوانان؛100 دقیقه صحبت!

 استاندار از بی ثباتی مدیریتی 
انتقاد کرد

اکبری – استاندار در جلسه روز گذشته ستاد سامان دهی 
امور جوانان استان از بی ثباتی مدیریتی در اداره کل ورزش 
و جوانان و دیگر ادارات استان انتقاد کرد. به گزارش 
خبرنگار ما در این جلسه که 100 دقیقه به طول انجامید 
بعد از مطرح شدن برخی آمار و ارقام و جملات سنگین 
جمعی از حاضران، »معتمدیان« گفت: یکی از مهم ترین 
دلایلی که برای اولین بار در این جلسه حضور یافتم  تغییر 
و تحولات و بی ثباتی مدیریت حوزه ورزش و جوانان است. 
به گفته وی چنین جلساتی باید دارای مصوبه و خروجی 
باشد و مصوبات هم پیگیری شود. ستاد سامان دهی امور 

جوانان استان تاکنون 31 جلسه داشته است.

علیرضا رضایی – جاده بیرجند- قاین تا تکمیل دو بانده سازی، 50 
کیلومتر دیگر را باید طی کند و تا تحقق آن بر اساس وعده مسئولان، 
دو سال باقی است. در این میان وقوع حوادث خونین این محور سبب 
شد تا مدعی العموم چندین بار به منظور بررسی شرایط آن با حضور 
متولیان امر، به نقاط مختلف آن سفر 
و دستورهای لازم را صــادر کند 
که بر اساس صورتجلسه تنظیم 
ــد، تــا پایان  ــازدی ــن ب ــده در ای ش
امسال 15 کیلومتر از دوبانده 
سازی محور دلهره زیر بار ترافکی 
می رود. دادستان عمومی و انقلاب 
مرکز استان در پنچمین بازدید 
میدانی هم به محل 
های حادثه سازی 
ــه تــصــاف  ــت کـ ــ رف
هــای مرگباری در 
آن رخ داده است. به 

گزارش خبرنگار ما در این بازدید سه ساعته سید »حسین مقدس« 
گفت: در موضوع حــوادث جاده ای وظیفه دادستان، سنگین و 
حساس است و با توجه به خسارت های غیر قابل جبرانی که به 
خانواده ها تحمیل می شود نباید به آسانی از آن عبور کرد به همین 
دلیل، مدیران مرتبط مجدد دعوت شدند تا ضمن بازدید، برای بهره 
برداری باقیمانده باند دوم بیرجند - قاین اقدام فوری انجام دهند. 

تکلیف های 2 شرکت
وی با بیان این که تکلیف شد شرکت اویول، پیمانکار قطعه دو بیرجند 
– قاین، برای بازگشایی 10 کیلومتر از محدوده مسجد فاطمه زهرا 
)س( تا آرین شهر، حداکثر تا اردیبهشت 99 اقدام کند و چهار 
کیلومتر از محدوده ورودی آرین شهر هم تا پایان امسال مورد بهره 
برداری قرار گیرد افزود: محدوده سه راهی مزار حنبل تا ابتدای کار 
شرکت اویول در قطعه یک بیرجند – قاین، مورد پیمان شرکت نوید 
گستر زهان است که تا سی ام دی امسال مورد بهره برداری قرار می 
گیرد. وی ادامه داد: محدوده بعد از روستای خرواج تا سه راهی نیک 
و سراب )گردنه خونیک( مورد پیمان شرکت ریبار، دهم آبان امسال 

زیر بار می رود. مقدس، گفت: تعداد زیادی از حوادث جاده ای منجر 
به فوت در استان ناشی از تردد خودروهای سوخت کش است که 
رانندگان با سرعت بالا و با وضعیت خطرناک رانندگی می کنند و 
به تصادف های رخ به رخ زیادی منجر شده است بنابراین با دستور 
قضایی، برای توقیف سیستمی و فیزیکی این دسته از خودرو ها در 
مسیر برگشت یا مشاهده در هر محل اقدام خواهد شد. به گزارش 
روزنامه خراسان جنوبی در بازدید دادستان از محور دلهره، مدیران 
کل راه و شهرسازی و راهداری و حمل و نقل جاده ای، رئیس پلیس 
راه استان و مدیر کل ساخت و توسعه راه های شمال شرق حضور 
داشتند. در این بازدید، مشکلاتی توسط پیمانکاران پروژه مطرح و 
مقرر شد دادستانی مرکز استان با دعوت از مسئولان، اقدام لازم را 
برای تسریع در کار پیمانکاران انجام دهد که البته موضوع تامین آب 
برای کار پیمانکاران رفع شد.» ناظریان« مدیر کل ساخت و توسعه راه 
های منطقه شمال شرق گفت: تا اردیبهشت سال آینده، حدود 25 
کیلومتر از محور بیرجند - قاین در قطعات مختلف مورد بهره برداری 
قرار خواهد گرفت که 6 کیلومتر در قطعه یک، 10 کیلومتر در قطعه 

دو و 9 کیلومتر در قطعه سه است. 

مُهر اجرا بر 60 درصد مصوبه های کارگروه تسهیل

فرخ نژاد- رهاورد 24 جلسه کارشناسی و 59 جلسه استانی برای 222 پرونده طرح شده در کارگروه های 
تسهیل و رفع موانع تولید، 556 مصوبه بود که از این تعداد 310 مصوبه اجرایی شد، 212 مورد در دست 
اجراست و 35 مصوبه نیز به دلیل پیگیری نشدن از طرف متقاضی اجرایی نشد. به گزارش »خراسان جنوبی«، 
در جلسه روز گذشته کارگروه رفع موانع تولید استان، نتایج مصوبه های بازدید استاندار از شهرک صنعتی 
بیرجند و شهرستان ها مورد بررسی قرار گرفت و دلیل اجرایی نشدن برخی از این مصوبه ها مراجعه نکردن 
متقاضی یا صاحبان واحدهای تولیدی و ضوابط قانونی و ... اعلام شد. رئیس سازمان صمت در حاشیه این 
کارگروه گفت: رهاورد بازدیدهای استاندار از شهرک های صنعتی 39 مصوبه داشت که از این تعداد 31 
مصوبه اجرایی شد، 6 مورد در دست اجراست و دو مصوبه، قابلیت اجرا نداشت. »شهرکی«، افزود: برخی 
از واحدهای تولیدی درخواست هایی داشتند که فراتر از اختیارات استانی بود به همین دلیل به کارگروه 
ملی تسهیل و رفع موانع تولید معرفی شد. به گفته وی، همه مشکلات واحدهای تولیدی با این مصوبه ها رفع 
نمی شود زیرا ممکن است بعد از این، مشکلات جدیدی برای آن ها ایجاد شود البته کارگروه ملی تسهیل و 
رفع موانع تولید، مصوبه های خوبی دارد که اگر ابلاغ شود قسمت بزرگی از مشکلات واحدهای تولیدی به 

صورت موردی رفع می شود.

مدعی العموم در پنجمین بازدید از جاده بیرجند - قاین اعلام کرد:

دو بانده سازی 15 کیلومتر  از محور دلهره تا پایان98


